

လမ်းဆူညါ

GO FORWARD

ပွားတည်ချာထိခံစွန့်အစားစရာ

ယွှမ်းတင်စီမံရွှေကီး
ထိပ်ယာဘက်မနုလဲင်
စံးဘင်ပှာအံင်စရလးစိ
ဒ်သီးကလဲတော်ဆူညါ
တကုာ်. ၂၆.၁၄.၁၅.

လိယူလဲ ၂၀၁၇ နံင်



ယူဒါသင်မုာ်နဲာ - လိယူလဲ (၉)သိ



ဟိင်ဒိင်ဒီဖျာင်တော်ရွဲလိာ်မုာ်လိာ်(၁၀)ဘျီတဘျီ

အဲဒီထောင့်အတတ်ကွဲ



ကစာယုဂ်ဂူးအတတ်အဲဒါအဟဲလီအုဂ်ကုာ်နီဂ်ကုာ်ပုာ်န့ ပသုဂ်ညါဘုဂ်ခီဖျါသရဲယုဒသုဂ်အယိ မုဂ်သးဘုဂ်ပုာ်ဒိဂ်မးလီာ်. လါယုလဲ(၁၃)သီ, (၁၈၁၃)န့ဂ်, အဆာကတီာ်န့ဂ် ပုာ်လုာ်အစိာ်တံာ်သးခုကစီဂ်အခီဂ်ပံလုာ်ယီာ်လီာ်ကီာ်ပံယီာ်အဟီဂ်ခိဂ်ဒ်သိးကစာယုဂ်အကလုာ်ကထါ ကတုာ်ယီာ်ဆူပအိဂ်န့ဂ်လီာ်.

“ဒ်တံာ်စူဒီးမူခိဂ်ဖီဟဲ လီာ်လုာ်မူခိဂ်, ဒီးတက့ာ်ကဒါကုာ်ဘုဂ်ဆူန့ဂ်, မုမုာ်မာ်ဘုဂ်စီဂ်ဟီဂ်ခိဂ်ဒီးဒုးမဲထီဂ်ဒီးဖးထီဂ်တံာ်သးဒီး ဒုးဟ့ဂ်ပုာ် ဖဲတံာ်လုာ်ခါဒီး ပုာ်အိဂ်တံာ်လုာ်အိဂ်အသိးန့ဂ်, ယတံာ်ကတီာ်လုာ် အဟဲထီဂ်လုာ်ယထးခိဂ်ကမာ်အသးဒ်န့ဂ်ဒီး တဟဲကုာ်ကဒါကုာ်ဆူယအိဂ်ကလီကလီဘုဂ်. မုာ်အကမာ်ထီဂ်တံာ်လုာ် အဘုဂ်ယသး ဒီးကဒုးကဲထီဂ်တံာ်လုာ်ယမာ်အမာ်တံာ်န့ဂ်လီာ်.” (ယရါ ၅၅:၁၀,၁၁).

သရဲယုဒသုဂ်အတတ်စိာ်ခီယီာ်ယုဂ်အကလုာ်ကထါအံ ပဲထီဂ်(၂၀၄)န့ဂ်လဲ. မုာ်တအိဂ်မူလုာ်ပသိးပကျါဘုဂ်ဆုဂ် ကစာယုဂ်အကလုာ်ကထါ အိဂ်ဆိးလုာ်အဝဲပုာ်, မုာ်ပစုကဝဲလုာ်ပမာ်နုာ် တံာ်အတံာ်သီ မုဂ်ကီာ်လံာ်န့ဂ်လီာ်. ကစာယုဂ်အကလုာ်ကထါလုာ်အတုာ်ယီာ်ဆူ ပအိဂ်အံ တကဲထီဂ်တံာ်ကလီကလီဘုဂ်. မုာ်အဒုးကဲထီဂ်ပုာ်လုာ်ယုဂ်အဖီ, ခီဖျါပစူာ်ကုာ်နီဂ်ကုာ်ကစာယုဂ်ဂူးခရံဂ်ဒီး မူလုာ်အတတ်အဲဒါအပုာ်အယိန့ဂ်လီာ်. လဲဆူညါမဲးကစံတဘုဂ်အံ စုာ်ကီး လီဂ်ဖျါထီဂ် ကစာယုဂ်အတတ်အဲဒါ အတံာ်မာ်အဒိဂ်အမုာ်လုာ် ပုာ်ကညီဖိတဖုဂ်အကျါန့ဂ်လီာ်. ပကွဲမုဂ်ဘုဂ်ပုာ်ဖးတံာ်ဖိတဖုဂ် အတတ်ကွဲးလုာ်အပံာ်ဖျါကစာယုဂ်အတတ်မာ်လီာ်လုးလုာ်အဂီာ်န့ဂ်လီာ်. မဲပပုာ်ကညီဖိတကလုာ်အံ ကမူလုာ်ကစာယုဂ်အတတ်မာ်အပုာ်, စိာ်တံာ်သးခုကစီဂ်သကုာ်ဟီဂ်ခိဂ်န့ဂ်တက့ာ်.

Global Karen Baptist Fellowship Annual Meeting

မာဘၣ်လိာ်ဖိးဒုက့သးဒီးယွးဒီးပုကညီ, ပုကညီအိၣ်ဒီး”

၅:၁၁, ၂ ကရံၣ် ၅:၁၉-၂၀, ကလိး ၁၂:၂၀, ၂၅:၂၅-၂၆: ၃:၁၈, ကတိး



နဲၣ်ရဲၣ်အတၢ်ကွဲး

လာယွးအတၢ်ဆိၣ်ဂ့ၤအါမးအပူၤ ပစံးဘျးယွးလာတၢ်သးခုကစီၣ် ဘၣ်တၢ်ဒီးန့ၣ်ဘၣ်လာ ကီၢ်ပံၤယီၤအပူၤ ခီဖျိသရၣ်ယူဒးသၣ်အယီၤန့ၣ်လီၤ. လါယူလံအပူၤ ပအိၣ်ဒီးသရၣ်ယူဒးသၣ်မုၢ်န့ၣ်လၢအအိၣ်ဒီး တၢ်ဘါတၢ်ရဲၣ် တၢ်ကျဲၤလၢတၢ်အိၣ်ဖျိတဖၣ် လၢအဒုးသ့ၣ်နီၣ်ယွးအခုအပူၤလၢ အပံၤလီၤအသးဒ်က့ၢ်တဂၤအသိး ဒ်သိးကမၤန့ၢ် ပုအါဂၤအဂီၢ်လီၤ.

ခီဖျိသရၣ်ယူဒးသၣ် ဖုံလီၤတၢ်သးခုကစီၣ်အချံအသၣ်အံၤ မဲထီၣ်ဝဲဒီးဒိၣ်ထီၣ်အါထီၣ်ဝဲန့ၣ် ပသမၤအလီၢ် တအိၣ်ဘၣ်. မ့ၢ်လၢအဝဲပံၤလီၤအသးဒ်ယွးအတၢ်ခွဲတၢ်ပုၤတဂၤအသိးအယီၤန့ၣ်လီၤ. ဒ်စီၤပီလုးစံးဝဲ ဖဲ(၁ကရံၣ် ၉:၁၉) “ယထူၣ်ဖျးဒီးပုၤခဲလၢာ်ဘၣ်ဆၣ်ဒီး, ယပံၤလီၤယသးလၢ ပုၤခဲလၢာ်အက့ၢ်အပုၤ, ဒ်သိးယကမၤန့ၢ်ပုၤအါ တက့ၢ်လီၤ.” အသိး ယွးအခုအပူၤသရၣ်ယူဒးသၣ်ဟ့ၣ်လီၤအသး ဒ်တၢ်ခွဲတၢ်ပုၤက့ၢ်တဂၤအသိးန့ၣ်လီၤ. တၢ်ခွဲ တၢ်ပုၤမ့ၢ်ပုၤလၢ အသမၤအနီၢ်ကစၢ်ဒၣ်ဝဲ အခွဲးအယာ်ဒီးပံၤစီဆုံအသးလာယွးအတၢ်မၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

မံပကသ့ၣ်နီၣ်ယွးအတၢ်အဲၣ်လၢ အဟ့ၣ်လီၤအဖိခွါတဂၤဃီ, ဒ်သိးကယံၢ်ပုၤလၢအစ့ၢ်က့ၤန့ၣ်က့ၤအီၤတ ဂၤလၢာ်လၢန့ၣ်, အသုတဟးဂီၤတဂ့ၤဒီး ကန့ၢ်ဘၣ်တၢ်မူအထူအယိာ်အဂီၢ်န့ၣ်တက့ၢ်.

ပကစံးဘျးယွးလာအဲၣ်ပုၤဒီး မံပကပံၤဖျါထီၣ်ယွးအတၢ်အဲၣ်ခီဖျိ မၤယွးအခုအပူၤအတၢ်မၤ, တၢ်ဆိၣ် ထွဲတၢ်သးခုကစီၣ်အတၢ်မၤ အိၣ်ဒီးတၢ်ထုကဖၣ်, တၢ်မၤဘျုးမၤတီၢ်သ့ၣ်တဖၣ်လာယွးအတၢ်မုၢ်ကဒိၣ်ထီၣ်လိာ်ထီၣ် အဂီၢ်န့ၣ်တက့ၢ်.

ပုၤဒီးတၢ်ဆာဂ့ၤအါ

စဲမစၢၣ်

နဲၣ်ရဲၣ်

ပုၤကညီဘျုးထံၣ်ခဝုရၢၣ်

ဟံၣ်ခိၣ်ဒီဖျၢၣ်ကညီဘျၢထံတၢ်ရူၤလိာ်မုၢ်လိာ်
Global Karen Baptist Fellowship
 ပဲၤထီၣ်အနံၣ်(၁၀)တၢ်စံးဘျးယွၤ



ပၢ်ကစၢ်ယွၤလၢအအံၣ်ပုၤဒိၣ်မး အတၢ်မိၤယီၤပုၤဆူ
 ဟံၣ်ခိၣ်ဒီဖျၢၣ်ကညီဘျၢထံ တၢ်ရူၤလိာ်မုၢ်လိာ် ပဲၤထီၣ်အနံၣ်(၁၀)
 တၢ်စံးဘျးယွၤဒီးတၢ်အိၣ်ဖိၣ်, ဘျၢၣ်သကိးဘိသကိး မၤလိသကိး
 လိာ်စီဆံၣ်အံၤ မ့ၢ်တၢ်လိၤလးဒီးလၢပကီၤလီၤ. တမ့ၢ်တၢ်ဘၣ်ဆၢၣ်
 ဘၣ်တီၤဘၣ်. ပုၤကိးဂၤဒဲးဟဲတုၤ, ထံၣ်လိာ်ဘၣ်က့ၤသးဒီးဘျးတၢ်, တံၤ
 သကိး, သရၣ်သမိ, ခိၣ်န့ၢ်တဖၣ် ပုၤဒီးတၢ်သးခဲစံးဘျးယွၤန့ၣ်လီၤ.
 ပုၤဟဲအိၣ်ဖိၣ်တဖၣ်မ့ၢ်ဝဲ,

- ကီၢ်ကိၣ်တၢ်ကညီဘျၢထံကရၢမိၢ်ဟံၣ်(T.K.B.C) (၈၆)ဂၤ
- ကီၢ်မိ(TKBC) (၁၂)ဂၤ
- ကီၢ်သူလုၤကညီဘျၢထံတၢ်အိၣ်ဖိၣ်(K.K.B.C) (၁၂)ဂၤ
- ပုၤကညီဘျၢထံခဝုၤရၢၣ် (K.B.C) (၈၁)ဂၤ
- ကီၢ်အမဲရကၤပုၤကညီဘျၢထံတၢ်အိၣ်ဖိၣ်သကိး (၁၅)ဂၤ
- တၢ်အိၣ်ဖိၣ်(KBCUSA)
- ကီၢ်ခဲန့ၢ် (Canada) (၁)ဂၤ
- ကီၢ်အိၣ်ထြၢလယၣ် (Australia) (၅)ဂၤ
- ကီၢ်ဖုလဲၣ်(Finland) (၁)ဂၤ
- ကီၢ်နီၣ်ဝု (Norway) (၁)ဂၤ
- ကီၢ်အဲကလံး(United Kingdom) (၂)ဂၤ
- ကီၢ်စုကမိ (Singapore) (၂)ဂၤ
- ခဲလၢာ် - (၂၀)ဂၤ

တၢ်တီၢ်ထူ - ဆူတၢ်မၤဘၣ်လိာ်ဖိးဒုက့ၤသးဒီး ယွၤဒီးပုၤ
 ကညီ, ပုၤကညီဒီးပုၤကညီ (ရိမုၤ ၅၁, ၂ကရံၣ် ၅၁၉-၂၀, ကလိး
 ၁၁၂၀, ၂ပုး ၃၁၈, ကတီၤ ၂၂၉, စံး ၁၃၃၁-၂)
 တၢ်လိာ်တၢ်ကျဲ - 700th Chiang Mai Sports Complex
 တၢ်ဆၢကတီၢ် - လၢမုၤ(၂၄-၂၇)သီ, (၂၀၁၇)န့ၣ်
 ခရံၣ်ဖိတၢ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့ ပုၤဘျးစဲမၤ တၢ်ကတီၤဒီလဲ
 ဝဲ(၂၂.၅.၂၀၁၇) တၢ်ဂ့ၢ်, “ဟံၣ်လုၢ်ဟံၣ်ပုၤတၢ်စီ တၢ်ဆံၣ်ဒီဖျိတၢ်မၤ
 လီၤမၢ်ကွံာ် တၢ်မူၤတၢ်ဘျး” ယုၢ်ဒီးတၢ်အိၣ်ဖိၣ်စံးကတီၤသကိးဝဲ
 ချဲးသူကိၣ်တၢ်အိၣ်ဖိၣ်, ဝုၢ်ကံၢ်မဲ (မဲစီး)န့ၣ်လီၤ.
 (၂၃.၅.၂၀၁၇) ဟံၣ်မုၢ်ဟံၣ်မၤဟံၣ်ဘျးစဲ, သးစၢ် ဟံၣ်ဘျးစဲ
 တၢ်သးခုကစီၣ် ဟံၣ်ဘျးစဲ အိၣ်ဖိၣ်စံးကတီၤသကိး န့ၣ်လီၤ.





(၂၄.၅.၂၀၁၇) ဂါ(၉:၀၀)တုာဟါ(၄:၀၀)န့ၣ်ရံၣ် တံးဆဲးလီၤမံၤ နီၣ်တဂါ(၅၀၀/ဘး ယါစ) ကမံးတံာ် သးကျဲၤတံာ်မၤဒီး ပုာ်ဘျးစဲ, ကမံးတံာ်မၤတံာ် ဟံးဖိၣ်အိၣ်ဖိၣ်သကိးလၢတံာ်ဂ့ၢ်အါမံၤ န့ၣ်လီၤ.

(၂၄.၅.၂၀၁၇) ဟါ (၆:၃၀-၁၀:၀၀)န့ၣ်ရံၣ် တံာ်အိးထီၣ် တံာ်စံးဘျးစံးဖိၣ်အမူးဒီး တံာ်ဘါကတီၢ်န့ၣ် ပုၤလၢစံးကတီၢ်ဟ့ၣ်ဂံၢ် ဟ့ၣ်ဘါတဖၣ်မ့ၢ်ဝဲ

၁. တမံၤသရၣ်လၢကီၢ်အိၣ်စံးထွဲလယၣ်

Christ is Saviour. I will go and tell, if I perish, I perish.(ပဘၣ်အိၣ်ဒီးတံာ်သးဒူဒ် နီၣ်အ့ၤစတံာ် အသိးလီၤ.)

၂. သရၣ်ဒိၣ်ဆၣ်အံၣ်ဂ့ၢ်, ကီၢ်ပသံၣ်ဖိၣ်မူး

- ကစၢ်ယွၤကယထၢန့ၣ်အဂီၢ်နဟံးစိဆံးနသး, နအံၣ်ယွၤ, နန့ၣ်ယွၤ ထဲလဲၣ်.
- နန့ၣ်ယွၤမ့ၢ်သ့, နယုနဖိးဒီးယွၤသ့
- လၢထုၣ်စုညါအယိ နယုနဖိးက့ၤဒီးယွၤ
- လၢတံာ်ဘၣ်လီၤဖိးဒုအဂီၢ် လဲၤဆူတံာ်ထုကဖၣ်အအး

၃. သရၣ်ဒိၣ်ဒီးကထာၣ်စဲမစၢၣ်

ဟီၣ်ခိၣ်ဒီဖျၢၣ်ဘျးထံတံာ်ဂ့ၢ်လီၤမုာ်လီၤပဲၤထီၣ်အန့ၣ်(၁၀) အဂ့ၢ်အဂီၢ်

၄. သရၣ်ဒိၣ်ဒီးကထာၣ်အိၣ်န့ၣ်ညိၣ်

ဘျးထံခရံၣ်ဖိလၢဟီၣ်ခိၣ် ဒီဖျၢၣ်ထံၣ်လီၤဂ့ၢ်လီၤသး တန့ၣ် တဘျီ ဒ်သိးကမၤသကိးမံးရၢၣ်တံာ်မၤ, ဒ်သိးကကၢက့ၤဟၢက့ၤအပုၤ ကလုာ် အတံာ်ကတီၢ် ဒီးအတံာ်ဆဲးတံာ်လၢ, ဒ်သိးကကတံာ်ကတီၢ် ဒုးအိၣ်ထီၣ်ခိၣ်န့ၣ်, ဒ်သိးကမၤစၢၤလီၤသး အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.



တံာ်မၤလၢကတီၢ်ခိၣ်န့ၣ်လၢ အဒုးအိၣ်ထီၣ်တံာ်

-ပုၤလၢအမၤတံာ်တံာ် လၢGKBFအဂီၢ်တဖၣ်

(၁)သရၣ်ဒိၣ်ရီၤဘးထရူ (၂)သရၣ်ဒိၣ်သးနံၤ (၃)သရၣ် ဒိၣ်ဒီးကထာၣ်စဲမစၢၣ်(ဖိမုာ်နီၣ်ကညိဖိမုာ်ခၢၣ်စး) (၄)သရၣ်ဒိၣ် ဒီးကထာၣ်စဲမစၢၣ် (၅)သရၣ်ဒိၣ်ဒီးကထာၣ်အိၣ်န့ၣ်ညိၣ် (၆)သရၣ်ဒိၣ် ဗျူအဲးဖိခး, (၇)သရၣ်ဒိၣ်ဒီးကထာၣ်ယဟးလ့ၤလ့ၤလး, (၈)သရၣ်ဒိၣ် ဒီးကထာၣ်ဒိၣ်စ့, (၉)သရၣ်ဒိၣ်ဒီးကထာၣ်ကြိထာၣ်ဒုာ်, (၁၀)သရၣ် ဒိၣ်ဒီးကထာၣ်စိၣ်ဘိ, (၁၁)သရၣ်ဒိၣ်နယုတၢၣ်, (၁၂)သရၣ်ဒိၣ်လိးဒံ (၁၃)ပဒိၣ်အိၣ်လဲဒိၣ် (၁၄)ပဒိၣ်ဖိလ်ကီၢ် (၁၅)သရၣ်ဒိၣ်အဲထန့ၣ်ထီ (၁၆)သရၣ်ဒိၣ်က့ၣ်န့ၣ် (၁၇)သရၣ်ဒိၣ်ယုၤလ့ၢ်ဘဲ (၁၈)သရၣ်ဒိၣ် လ့ၤအၤ (၁၉)သရၣ်ဒိၣ်တံာ်လုာ် (၂၀)သရၣ်ထံမုမုာ် (၂၁)သရၣ်ဒိၣ် ဒီးကထာၣ်လုထု, (၂၂)ပဒိၣ်မဲးကၢၣ်သိးသး

သရၣ်ဒိၣ်တ့ၣ်အူ(တံာ်အိၣ်ဖိၣ်သရၣ်)ဒီး တံာ်သကိးတံာ်အိၣ် ဖိၣ်ဖိတဖၣ် တူၢ်လီၤဒုးအိၣ်ဒုးအိၣ်, ဆုၤထီၣ်ဆုၤလီၤ ပုၤလဲၤတံာ်အိၣ်ဖိၣ် တဖၣ် လၢဂီၢ်တုၤလၢမုာ်န့ၣ်မုာ်ယီၤတစုလီၤ.

တံာ်လဲၤအိၣ်လၢ 700th Chiang Mai Sports Complex တံာ်သ့ၣ်ထီၣ်ဖးဒိၣ်အံၣ် အပတီၢ်ထီၣ် ဒီးဂုၤမးလီၤ. တံာ်အိၣ် တံာ်အိၣ်စံးကိး လၢပဲၤထဲလီၤ. လီၤမံးအဲၤတြီၢ် ပုၤ(၃)ဂၤအဂီၢ်န့ၣ် ပဟ့ၣ်ဘၣ် အပုၤစုယိ (၁၅၀၀)ဘးလီၤ. မ့မ့ၢ်ဒးဖးဒိၣ်လၢအတြီၢ်ပုၤ(၁၅)ဂၤ တဖၣ်န့ၣ် ပတဟ့ၣ်ဘၣ်အပုၤဘၣ်. T.K.B.C ခိၣ်န့ၣ်တဖၣ် သးကျဲၤ န့ၣ်ပုၤဟီၣ်ထဲလဲၤ ဒီးတံာ်ဟးကသုၣ်ကွၢ်ကီၢ်ဖိကရၢၢ်ဒီး တံာ်ဆါတံာ်ပုၤအလီၤ ဖးဒိၣ်အယိ တံာ်ခဲလၢဘၣ်ဘျီဘၣ်ဒါဂုၤမးလီၤ. တံာ်ဆဲးလီၤမံၤနီၣ်တဂါ စုယိ(၅၀၀)ဘးအံၣ် ကြားဝဲဘၣ်ဝဲလၢ တံာ်မၤသကိးအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ပုၤဟဲၤလၢထံၣ်ယံၤကီၢ်ဂၤတဖၣ် အတံာ်လၢဘျီလၢက့ၢ်မ့ၢ်အါသန့ၣ်က့, လၢတံာ်ဆါထံၣ်ဆါဂ့ၢ်လီၤသးဒီး ကညိဘျးထံခရံၣ်ဖိကဒဲးကဒဲးအဂီၢ်န့ၣ် ကျဲးစးဟဲသကိးအယိ တံာ်အိၣ်ဖိၣ်တဘျီအံၣ် တံာ်ထံၣ်ယံၤလၢလၢ ပုၤဒီး တံာ်သ့ၣ်သးခ့န့ၣ်လီၤ.

တံာ်မၤသကိးလၢ Global Karen Baptist Fellowship (G.K.B.F) တဖၣ်မ့ၢ်ဝဲ

- ၁. ဆီၣ်ထွဲတံာ်သးခုကစိၣ်တံာ်မၤဖိ
- ၂. တံာ်ဒုးအိၣ်ထီၣ်ဖိၣ်ယဲကီၢ်
- ၃. တံာ်ပုၤဟီၣ်ခိၣ်ဒီးသ့ၣ်ထီၣ်ဘျီထီၣ်





ပအိုဝ်လီယံလီယံသး ဘဉ်ဆဉ်, ပကီးလီယံသးဟူ, ပထဝ်လီ ဘဉ်ပမံ, ပနာဟူလီဘဉ် ပကစီဉ်ဒီး ပမေသကီးဘဉ်တၢ် နီဟီဉ်ခိဉ် ဒီဖျဉ် ကညီဘျာထံတၢ်ရူလီမုာ်လီကရၢအသီးအယီ မုာ်တၢ်ဆိဉ်ဂု ဖးဒိဉ်ဟဲလၢ ကစၢ်ယွၤအတၢ်ရီဖိဉ်ပုၤန့ဉ်လီၤ.

လၢ G.K.B.F တၢ်အိဉ်ဖိဉ်တဘျီအံၤ တၢ်စံးဘျး ကတီၤဒိဉ် မလၢကစီၤဘဉ် ပဒီပုာ်ဝဲလုာ်ဒိဉ်ပုၤဒိဉ် Dr. စီၤန့ဉ်ဆၢ အယီ, မုာ်တၢ်သးခု ဒီးတၢ်လီၤကမၢကမုာ်ဘဉ်ပုၤဖဲ ပသ့ဉ်ညါဘဉ်အဝဲ အတၢ်မၤစၢၤပုၤဂီၢ်မုာ် လၢမံာ်ခဲအတၢ်ထံဉ်ထီဉ်က့ၤတၢ်အဂီၢ်န့ဉ်လီၤ. လၢအဘဉ်ထွဲ ဒီးတၢ်တီထုာ် ဆူတၢ်မၤဘဉ်လီၤဖိးဒုက့ၤသးဒီး ယွၤဒီးပုၤ

ကညီ, ပုၤကညီဒီးပုၤကညီ”အဂီၢ်န့ဉ် သရဉ်ယီၤအုလး(TKBC), ဒီးကထာဉ် ဝါဒိဉ်(KKBC), သရဉ်ဒိဉ်ဆဉ်မူရံမိဉ်(KBCUSA) ဟ့ဉ်ဒီဟ့ဉ်နီၤဝဲဘျးဘျးဘျးဘျး ဝံဉ်ဝံဉ်ဘဲဘဲမးလီၤ. အတၢ်ဟ့ဉ်ထီဉ် စံးကတီၤတဖဉ် မုာ်တၢ်လၢအကျၢၤသ့ဉ်ကျၢၤသးဒီး ပစံးကတီၤဒီလဲ သကီး, သံကွၢ်သံဒီး စံးဆၢသကီး ပုၤဒီးတၢ်သးခုသးမုာ်န့ဉ်လီၤ. ပဆၢ ထံဉ်လီၤရူလီဘဉ် သကီးဒီး ဆူညါတနံဉ်ဘဉ်တနံဉ် ဒီးမလၢကစီၤလၢ ခရဉ်ဘီမုာ်တၢ်သးခုကစီဉ် ဒီးတၢ်ဂုထီဉ်ပသီထီဉ်အဂီၢ်န့ဉ်လီၤ.

သရဉ်မုာ်ဒီးကထာဉ်ခွံဉ်မိ

တၢ်ဆၢဂ့ၤဆူနီၢ်ရံဉ်ဘဲးခဉ်ဝဲ

ဖိမုာ်နီၢ်ရံဉ်ဘဲးခဉ်ဝဲ ချးန့ဉ်နံၤ အိဉ်ဖျဉ်ဆၢက့ၤ (၂၀)ဝိတဝီ ဖဲ(၂၀. ၇. ၂၀၁၇)အယီ မိဖိာ်သရဉ်မုာ်အုအုဝဲ စံးဘျးယွၤ ဒီးဟ့ဉ်မၤဘျဉ် လဲၤဆူညါ မဲးကစံ(၂၀,၀၀၀)ဘးတီတီန့ဉ်လီၤ.

စံးဘျးဘဉ် သရဉ်မုာ်လၢအဟ့ဉ်မၤ ဘျဉ်တၢ်န့ဉ်လီၤ. မိဖိမုာ်ဖိ ကချးန့ဉ် ဘဉ်ကဒီး နံၤအိဉ်ဖျဉ်ဆၢက့ၤ အဝီတ ဖဉ်အဝီပုၤဒီးတၢ်သ့ဉ်ခုသးခု, တၢ်အိဉ် ဆူဉ်အိဉ်ခဲ, ကဒိဉ်ထီဉ်လၢသ့ဉ်လၢသး, ကမုာ်ဖိမုာ်လုာ်ဒိဉ်ပုၤဒိဉ် လၢမၤပုၤဖိာ်အတၢ်မုာ်လၢ, အိဉ်မူယံလၢလၢ ယွၤဒီးပုၤကညီအမံာ်ညါတက့ၢ်န့ဉ် မုာ်ပတၢ်ဆၢဂ့ၤထုကဖဉ်န့ဉ်လီၤ.



တၢ်ဆၢဂ့ၤဆူဖိခွါတပံဉ်ဖိခံဂၤ



ဖိခွါစီၤJohnathan ဒီးစီၤJedidiah ချးန့ဉ်ဘဉ် နံၤအိဉ်ဖျဉ်ဆၢက့ၤ (၁၄)ဝိတဝီ ဖဲ(၁၆.၇. ၂၀၁၇)အယီ ပါဟံးစီၤရွဉ်သါကီဉ် ဒီးမိဖိာ်သရဉ်မုာ်တၢ်မုာ်ဖိ စံးဘျးယွၤ ဒီးဟ့ဉ်မၤဘျဉ်လဲၤဆူညါမဲးကစံ (၃၀,၀၀၀)ဘးတီတီန့ဉ်လီၤ.

စံးဘျးဘဉ် မိဒီးပါလၢ အဟ့ဉ်မၤဘျဉ်တၢ်န့ဉ်လီၤ. မိဖိခွါဖိခံဂၤ ကဒိဉ်ထီဉ်လၢတၢ်ဘဉ်ယွၤ ဒီးပုၤကညီအသး, ကဒီးန့ဉ်ဘဉ်တၢ် ကူဉ်သ့လၢအထီ, အိဉ်မူကဲဘျးလၢမိာ်ပါ ဒီးဒုဉ်ဖိထၢဖိအဂီၢ်တက့ၢ်န့ဉ် မုာ်ပတၢ်ဆၢဂ့ၤထုကဖဉ်န့ဉ်လီၤ.



တၢ်ပၣ်စု သရၣ်စီၤဘိၣ်က့ၢ်

ဝှံတက့ၢ်ကညီဘျာထံတၢ်အိၣ်ဖိၣ်(သထုကူ) အိၣ်ဒီး တၢ်ပၣ်စုသရၣ်စီၤဘိၣ်က့ၢ်ဖဲ (၉.၄.၂၀၁၇)ဂီၤ (၁၀:၃၀)န့ၣ်ရံၣ် န့ၣ်လီၤ. ပုၤဟၤလီၤဆ့ၣ်နီၤမ့ၢ်ဝဲ သရၣ်ဒိၣ်ပီလးကီၣ်န့ၣ်လီၤ. ဝဲတၢ်ဒု ဆုၢ်အခါ ဘၣ်တၢ်ဆုၢ်ထီၣ် သရၣ်လၢကဒီးဟံစုန့ၣ်လီၤ. ပုၤဖးဖျါထီၣ် ကီၣ်ကး အတၢ်ကွဲးနီၣ်မ့ၢ်ဝဲတၢ်အိၣ်ဖိၣ်န့ၣ်ရံၣ်, ပုၤစံၣ်တဲၤတဲၤလီၤ တၢ်မ့ၢ်ဝဲသရၣ်ဒိၣ်ဒီးကထၢၣ်ဝီလ်ဒိၣ်သ့န့ၣ်လီၤ.

လၢတၢ်ပၣ်စုကတီၢ် သရၣ်လၢဟံထီၣ်အစုလၢ သရၣ်ဒီးဟံစု အလီၤတဖၣ်မ့ၢ်ဝဲ သရၣ်ဒိၣ်စီၤကီၢ်မ့ၢ်ထီၣ်, သရၣ်ဒိၣ်စီၤစတဲလုၣ်ဒွ, သရၣ်ဒိၣ်စီၤရွှၢ်ဘိၣ်, သရၣ်ဒိၣ်စီၤသ့ၣ်ရွှၢ်ဒီး သရၣ်ဒိၣ်စီၤအိၣ် လုၣ်ဘၢၣ်ထီၣ်အူန့ၣ်လီၤ. ဝဲဟံထီၣ်စုအခါ သရၣ်လၢဘါထုကဖၣ် တၢ်မ့ၢ်ဝဲ သရၣ်ဒိၣ်ဒီးကထၢၣ်စီၤလူလၢန့ၣ်လီၤ. ပုၤဒုးလံာ်ထီၣ် ကီၢ်လံာ်မ့ၢ်ဝဲ သရၣ်ဒိၣ်စီၤဖိထုဒီး သရၣ်စီၤအိၣ်ရၢၣ်ဟံး စုကွၢ်မံာ်တူၢ်လီၢ်မ့ၢ်ဝဲသရၣ်လၢ ဟံစုကရၢန့ၣ်လီၤ. ပုၤကတီၢ်ဟ့ၣ်ဂံၢ်ဟ့ၣ်သရၣ်လၢအဒီးဟံစုမ့ၢ်ဝဲ သရၣ်ဒိၣ်စီၤဘးသါဠၢ် ဒီးပုၤကတီၢ်ဟ့ၣ်ဂံၢ်ဟ့ၣ်ဘါ တၢ်အိၣ်ဖိၣ်မ့ၢ်ဝဲ သရၣ်ဒိၣ်ဒီးကထၢၣ်စီၤလၢဘၣ်(န့ၣ်လူၢ်) န့ၣ်လီၤ. တၢ်အးလီၤက့ၢ် သရၣ် ဆူတၢ်အိၣ်ဖိၣ်အစုပုၤဒီး တၢ်ထုကဖၣ်ကျၢၢ်တၢ်မ့ၢ်ဝဲ သရၣ်ဒိၣ် ဒီးကထၢၣ် စီၤလၢဂံၢ်န့ၣ်လီၤ. ပုၤကတီၢ်ဖံးဘျးက့ၢ်တၢ်မ့ၢ်ဝဲ သရၣ်ဒိၣ် အသီ သရၣ်ဒိၣ်စီၤဘိၣ်က့ၢ် ဒီးထါသးဝံၣ်ပျၢ်က့ၢ်တၢ်လၢခံဝံၣ် သရၣ်ဒိၣ်စီၤဘိၣ်က့ၢ် ဆိၣ်ဂ့ၤပျၢ်တၢ်န့ၣ်လီၤ.

လၢတၢ်ပၣ်စုတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤတဘျီအံၤ ပနၢ်ဟူ ဘၣ်ဖုရဲးခွၢ် န့ၣ်ဖိထၢဖိအတၢ်သးဝံၣ်, အိၣ်ဘျးန့ၣ်တၢ်မၤလီၤကီၣ်တၢ်သးဝံၣ်ဒီး တၢ်အိၣ် ဖိၣ်ခွါယၢၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.





ပွဲကဲတဲာ်အိၣ်ဖိၣ် (၁၂၅)နံၣ် ယုၣ်ဘလံၤ

ပွဲကဲတဲာ်အိၣ်ဖိၣ်(၁၂၅)နံၣ်, ယုၣ်ဘလံၤတဲာ်စံးဘျးစံးဖိၣ်တဲာ်ဘါ ဘၣ်တဲာ်မၤအီၤဖဲ(၇.၅.၂၀၁၇) ဂီၤ(၆:၃၀)နံၣ်ရံၣ်န့ၣ်လီၤ. ယုၣ်ဘလံၤတဲာ်တိၣ်ထူတဘျီအံၤမ့ၢ်ဝဲ “သးခုလၢကစၢ်အပူၤတဘိယုၢ်ဃီတက့ၢ်”(ဖံး၄:၄)န့ၣ်လီၤ. တဲာ်အိၣ်ထီၣ်ယုၣ်ဘလံၤအမူး ပုၤဟၤလီၢ်ဆုၣ်နီၤမ့ၢ်ဝဲ သရၣ်နံၣ်ရံၣ်န့ၣ်လီၤ. တဲာ်အိၣ်ထီၣ်မူတဘျီအံၤ အိၣ်ဒီးတဲာ်ပိၣ်ကျိၣ်ပိၣ်မိၢ်ဝဲ ယုၣ်ဘလံၤအဒၢလွဲသီၣ်ထီၣ်အခါ ကမျၢ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤသကိးဆူသရိၣ်ပူၤလီၤ.

တဲာ်ဘျးတဲာ်ဘါအကတီၢ် ပုၤဟၤလီၢ်ဆုၣ်နီၤမ့ၢ်ဝဲ သးပုၤမိၣ်ကီ, အိၣ်ထီၣ်တဲာ်ဘါလၢသရၣ်မ့ၢ်သီရၣ်ဖိ, တဲာ်ဖးခိဆၢလံၣ်စီဆံၣ်သရၣ်မ့ၢ်ပလဲဖိန့ၣ်လီၤ. လၢတဲာ်ရဲၣ်တဲာ်ကျဲၤတဘျီအံၤ အိၣ်ဒီးနံၣ်ထူၣ်ဖျဲးအတဲာ်ရဲၣ်တဲာ်

ကျဲၤန့ၣ်လီၤ. ကျဲးစးကရၢဖိ, ကိုဖိတဖၣ်သးဝံၣ်တဲာ်အခါ အိၣ်ဒီးတဲာ်ထီၣ်ဒီး ဘၣ်တဲာ်လုၢ်ထီၣ်က့ၤအီၤလၢသရၣ်မ့ၢ်အဲမလ့ၣ်ညိးန့ၣ်လီၤ. ပုၤဖးထီၣ်လံၣ်စီဆံၣ်ဒီး ကိးထီၣ်ထီၣ်သးဝံၣ်မ့ၢ်ဝဲ သရၣ်ဒဲန့ၣ်ယုၣ်ထူဝံၤ န့ၣ်ဟူဘၣ်တဲာ်စံၣ်တဲာ်တဲာ်လီၤလၢ သရၣ်ဒိၣ်ဆၣ်ကပီၤထူန့ၣ်လီၤ. ပုၤကတီၢ်ဟ့ၣ်ဂံၢ်ဟ့ၣ်ဘါက့ၤတဲာ်မ့ၢ်ဝဲ သရၣ်ဒိၣ်ပီလူးထူ, ပုၤဘါထူကဖၣ်လၢခဲမ့ၢ်ဝဲ သရၣ်မ့ၢ်ဖိထူန့ၣ်လီၤ.

ပုၤကတီၢ်စံးဘျးက့ၤတဲာ်လၢ သရၣ်ဒိၣ်ရဲးခွား (တဲာ်အိၣ်ဖိၣ်သရၣ်) ထီၣ်သးဝံၣ်ပျံၣ်က့ၤတဲာ်လၢခဲဝဲ ပုၤဆိၣ်ဂ့ၤပျံၣ်က့ၤတဲာ်မ့ၢ်ဝဲ သရၣ်ဒိၣ်သးခုန့ၣ်လီၤ. ယုၣ်ဘလံၤတဘျီအံၤ အိၣ်ဒီးတဲာ်မၤလၢကပီၤသရၣ်ဒိၣ်ဒီး ဖိၣ်စၢၤတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.



တဲာ်စံးဘျးဆၢဂ့ၤဆူ ဖိမုၣ်နီၢ်ဆၢသစဲဒၤ

ဖိမုၣ်နီၢ်ဆၢသစဲဒၤ ချးန့ၢ်န့ၢ်အိၣ်ဖျဲၣ်ဆၢက့ၤ(၁၆)ဝိတဝီ ဒီးဖျိထီၣ်အတီၤတဆံတဲာ်ဒီးစဲးဂ့ၤဂ့ၤဘၣ်ဘၣ်အယိ စံးဘျးယုၤ ဒီးဟ့ၣ်မၤဘျးလဲၤဆူညါမဲးကစံ (၂၀၀၀၀)ဘးတီတီန့ၣ်လီၤ.

စံးဘျးဘၣ်ဖိမုၣ်လၢအဟ့ၣ်မၤဘျးတဲာ်န့ၣ်လီၤ. မဲးနကချးန့ၢ်ဘၣ်ကဒီး န့ၢ်အိၣ်ဖျဲၣ်ဆၢက့ၤအဝီတဖၣ်အဝီ ပုၤဒီးတဲာ်သ့ၣ်သးခု, တဲာ်သ့ၣ်ဖဲသးညီ, မၤလဲအါထီၣ်ဘၣ် တဲာ်ကူၣ်သ့ၣ်လၢအထီ, နတဲာ်တီတဲာ်မုၢ်လၢကလၢပုၤ ဒီးယုၤအဘျးထူးဖိၣ်တီၤ ကလူၤဟီၢ်န့ၣ်တစီၤသးတက့ၢ်န့ၣ်မ့ၢ်ပတဲာ်ဆၢဂ့ၤထူကဖၣ်န့ၣ်လီၤ.



HAPPY GOLDEN WEDDING ANNIVERSARY YEAR

ဗုဒ္ဓ ဒီး ဝံပံ ချူးနွားဘဉ် အတၢ်ဖျီထူ ပဲၤထီၣ်ဖဲ ယူၤလံ ၄, ၂၀၁၇ အနံၤ အယံ ဝံးဘျူးယွၤ ဒီးလဲၤဆူညါန့ၣ်လီၤ. လဲၤဆူညါ မဲးကစံ ပုၤမၤသကိးတၢ်တဖၣ် ဆာဂုၤဆာဝါဘဉ်သုလၢ မံယွၤအတၢ်ဆိၣ်ဂုၤအါကလူၤဟီၣ်သုခံ, သုကအိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့, မၤန့ၣ်အိၣ်ကဲ, ပုၤန့ၣ်ပုၤဒါ, မူဒီးမၤဘဉ်ယွၤအတၢ်မၤယုၣ်ဒီး ဖိလံၤကိးဂၤဒီးတက့ၢ်.



တၢ်ဝံးဘျူးဆာဂုၤဆူ နီၣ်အိၣ်ဖိဝါ ဒီးစီၤဆဉ်ပုၤမူ

နီၣ်အိၣ်ဖိဝါဒီးစီၤဆဉ်ပုၤမူအတၢ်တုၤတၢ်ဖျီဖဲကညီဘျာၣ်ထံၣ်ရံၣ်ဖိဒိၣ်ထံးတၢ်အိၣ်ဖိၣ်, လါမ့ၤထီၣ်(၁၃) သီ(၂၀၁၇)န့ၣ်န့ၣ်လီၤ. န့ၣ်ဖိထာမိ ခံဒီယာ်ဘး ဝံးဘျူးဘဉ်က့ၤတၢ်အိၣ်ဖိၣ်ဒိၣ်န့ၣ်, သရၣ်သမါဒီးတၢ်အိၣ်ဖိၣ်ဖိ, တံၤသကိးလၢလီၤယံၤလီၤဘူးတဖၣ်, အတၢ်ဟံးဟ့ၣ်ဂံၢ်ဟ့ၣ်ဘါဒီး သုးကျဲၤတၢ်တုၤတၢ်ဖျီတဘျီအံၤ လဲၤအသးဂုၤဂုၤဘဉ်ဘဉ်အယံလီၤ.

ဟံၣ်ဖိယံဖိ ဝံးဘျူးယွၤဒီးဟ့ၣ်မၤဘဉ်လဲၤဆူညါမဲးကစံ ခံကလီၤခံကလးယုကထိးမိးကယၤဘးတီတီန့ၣ်လီၤ. ပဝံးဘျူး ဒီးဆာဂုၤဘဉ် သုလၢ မံသုကလၢပုၤလၢနီၣ်ခိၣ်နီၣ်သး, ကမ့ၢ်ဟံၣ်မုၢ်ယီပၤ, ကဲဒိကဲတံၢ်, ကဲဘျူးလၢယွၤဒီးပုၤကလုၢ်အဂီၢ်ထီၣ်တက့ၢ်.

သေသနိဓိကညီဘုရားထံသက်စွဲလိမ္မော်
IRELAND

REGD. 219



အနိဉ်တဆိတဂ်ခံးဘျူးခံးဗြိဉ်
Live Show

Music : Hser Nay Kaw Taw Co-Producer: ခိးခိးလု

Video Production - Karen Music Production Team ခိးခိးကပိး, ခိးခိးခိး

Composers: ဗုဉ်, ဒါခေ, နိဂ်ဆွဲဉ်ခိး, လဂ်ခေ, မူကပိး, သလုထု, K-Boy မူ, ဆဉ်ဉ်ခေ

Singers

ဆဂလုဉ်မူ, ဒါခေ, နိဂ်ဆွဲဉ်ခိး, လဂ်ခေ, ဉ်ဆွဲ, K-Boy မူ

လုခေခိး, ဆဉ်ဉ်ခေ, သလုထု, ခိးကွဲ, သဒါခေ, မူကပိး

Harmony: ခိးခိးလု, သဘျူး, ခေရုမူ, သလုထု, မူကပိးထိ

မူကပိးကွဲကတိ - သရဉ်မူခံးဘျူး, Ireland ကညီသးခိးခိးခိးခိးခိး

တဂ်သးဝံဉ်တပဉ်အံး တဂ်တဂ်ကွဲအိးခိးသးဝံဉ်အိးလဂ်ကိဂ်အါရဲလဲ ကညီသးခိးခိးခိးခိးခိး

မူဂ်ခိးသးခိးခိးခိး ဟုဉ်ထိဉ်အတလု လဂ်ယုဟုဉ်သါအဝဲသုဉ်ခိး ပခိးခိးကွဲအတလု
လဂ်ယုအဂိဂ်နုဉ်လိး. သးခိးခိးခိးခိး မူဂ်ကိဂ်ဘျူး, ကိဂ်ခဲဝဲဘျူး, ကိဂ်ကွဲအု အပိအလံးသုဉ်တပဉ်
လဂ်ယုဆုအိးဆုကိဂ်အါရဲလဲ နုဉ်လိး

2017© Karen Music Production



2017 Karen Music Production / 2017 Karen Music Production / 2017 Karen Music Production